
NATURSKYDDSFORENINGEN I SODERTÄLJE

Protokoll fiirt vid ordinarie årsmöte den 26 april 2007

Lokal: Caf6 Humlan, Södertälje, kl 18-21
Närvarande: Hans Birgersson, Lars Johansson, Anders Ekholm, Bo Danielsson, Kerstin
Stenberg, Nina Ljungqvist, Jörgen Wide, Lars Inge Karlsson, Gunvor Larsson, Elin Jansson,
Lars Ljungdahl, Ther6se Ullström, Sussi Engdahl och Rolf Ekberg.

sr
Ä,rsmötet öppnades och Kerstin Stenberg håilsade alla välkomna.

s2
Dagordningen godkåindes.

s3
Val av ordftirande till mötet.
Nina Ljungqvist valdes till ordftrande ftir mötet.

/- s4
Val av sekreterare till mötet.
Kerstin Stenberg valdes till sekreterare ftir mötet.

ss
Val av justeringsmän.
I-ars Ljungdahl och Jörgen Wide valdes att jåimte ordftiranden justera årsmötesprotokollet.

s6
Årsmötets utlysning.
Årsmöteshandlingar hade skickats ut per post Wå veckor ftire mötet.
Godkändes att årsmötet utlysts i behörig ordning.

s7
Styrelsens verksamhetsberättelse ftjr 2006.
Seketeraren fiiredrog verksamhetsberättelsen som godkändes av mötet.

s8
Ekonomisk berättelse.
Hans Birgersson, redogjorde ftjr bokslutet.
Eftersom vi har en hel del kontanta medel diskuterades att en del skulle placeras
på annat sätt &ir de gör mer nytta. Beslöts att 20 000r placeras kyrkans u-landsfond
(microkrediter) och 40 000:- i Ekobanken.
Den ekonomiska berättelsen godkändes av mötet.

$e
Revisoremas berättelse.
Revisorema hade granskat bokft)ringen och funnit dema korrekt.
Ä.rsmötet godkiinde revisoremas berättelse.

sr0
Fråga om ansvarsfrihet ftir styrelsen.
Mötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet.



$1r
Beslut om antal styrelseledamöter och suppleanter.
Mötet beslöt att sty,relsen ltir år 2007 ska ha 5 ordinarie ledamöter och 2 ersättare.
Styrelsen har dessutom fullmakt att till sig adjungera inhesserade medlemmar.

$12
Val av ordftirande.
Gabrielle Gjerswold valdes till ordförande.

s13
Val av övriga styrelseledamöter ftir I år.
Till övriga ordinarie ledamöter valdes Nina Ljungqvist, Gunvor Larsson, Kerstin
Stenberg och Lars Ljungdahl. Fältbiologema har rätt att ha en ledamot med i stlrelsen.

s14
Val av suppleanter ltjr I år.
Till suppleanter valdes Helena Havbrandt och Jessica Eklund.

srs
Val av 2 revisorer fiir I år. Hans Birgersson och Per-Olov Andersson omvaldes.

s16
Val av I revisorssuppleant för 1 år.
Mötet beslöt att välja Rolf Ekberg,

sr7
Val av valberedning ltir 1 år.
Mötet beslöt att välja Jörgen Wide och Ther6se Ullström,

$18
Vad vill årsmötet att föreningen ska arbeta med?

- En stmtegi bör tas ftam hur vi kan vitalisera arbetet i kretsen och engagera fler än
styrelsen.

- Samarbeta med andra fiireningar och ordna gemensamma träffar.
Fortsatt bevakning av kommunemas planer och andra miljöfrågor.

- Programgrupp bildas. Nina är sammankallande.
- Remissgmpp bildas. Gabrielle är sammankallande.
- Informations- och hemsidesgrupp bildas. Lars L är sammankallande.
- Konsumtions- och aktionsgnrpp bildas. Ther6se är sammankallande.

- Alla gnrppansvariga inbjudes till nästa styrelsemöte.

$le
Studiecirkel om utsläppsrätter föreslogs.
Jörgen, Lars J och Rolf arbetar vidare med detta ftirslag och rapporterar till stlrelsen när det
är klart.

$20
Rikskonferensen i LuIeå i juni.
Vi får skicka två ombud. Jessica Eklund har anmält intresse att åka.
Mötet beslöt att skicka henne samt ytterligare någon om intresse finns.



3

s21
Övriga frågor.
Gamla handlingar (1984-99) har lämnats till ftireningsarkivet i Södertiilje.
TilI arkivansvarig utsågs Lars Ljungdahl.

Alla våra ftirslag på hemlig gäst hade stupat p g a sjukdom m m. Men det fanns mycket
intressant att diskutera och berätta.
Styrelsen informerade bl a om planremisser och vårt deltagande i Miljödomstolens
ftirhandling om Skrotfrags utökning med kylskåp i JämalBillsta.

irsmötet avslutades med ett intressant inslag diir Elin Jansson berättade om sina humlestudier
som hon skrivit sin avhandling om.

Mötet avlsutades.
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